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Tilstede: Arne Bjerngaard, Tine B. Larsen, Niels Christian Hansen, Ole 
Windeløv og Marina Nørlyng (referent)  

Fravær: Thomas Bertelsen og Anders Ehlers 
 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde (fast punkt) 
Referatet blev godkendt, og det blev besluttet at udsende det via 

mailinglisten. 
 

2. Opfølgning på generalforsamlingen 

 
a. Fjernelse af underskiltet Knallertkørsel forbudt på 

Herlufsholmvej. 
Der er langt om længe kommet svar fra Københavns Kommune, der 
først skulle høre Politiet, om at der skal udarbejdes en samlet 

trafikplan for området, før der kan tages stilling til sagen. Det er 
umiddelbart ikke muligt at honorere disse krav.  

Ole undersøger, hvad det vil koste at få sat nye, rene ”Motorkørsel 
forbudt” skilte op for at sikre, at det vil blive lettere at se 
forbudsskiltene. Herefter genovervejes situationen. 

 
b. Etablering af P-zone i henhold til generalforsamlingens 

mandat.  
VGS har indgivet formel ansøgning om etablering af p-zonerne. Der 
er ikke kommet en afgørelse i sagen. 

 
3. Økonomi (fast punkt) 

a. Forbruget er mindre end budgetteret. Der er imidlertid stadigt en 
række udestående punkter mht. trævedligehold, som bør 
igangsættes (jf. pkt. 5). Der er p.t. en likvidformue på 345.000 kr. 

De ca. 200.000 tænkes fastholdt som reserve. 
b. Restancer: Vi er ved at forberede en retssag mod Risom, hvor vi vil 

kunne få en del af kontingentet tilbage for 2011-2013. De øvrige 
restancer forventes betalt inden længe. 

 
4. Træer (fast punkt) 

a. Alm. vedligehold 

Der igangsættes gartnerarbejde for 140.000 kr. for fældning af 11 
store + 5 små samt plantning af 20 nye træer. Arbejdet 

gennemføres i november af hensyn til træerne. 
 

b. Banedanmark (brobyggeriet) 



Der har været alt for mange parter i sagen om at få genetableret 
trekanten efter broarbejdet. Birketræerne er ikke blevet vandet 

tilstrækkeligt, efter de blev plantet. Bestyrelsen har derfor ikke 
underskrevet overleveringsaftalen med Banedanmark. Niels Chr. 
tager kontakt til Banedanmark og orienterer dem om, at vi afventer 

forårets kommen og træernes overlevelse, før vi evt. godkender 
tilbageleveringen. 

 
Genetablering af det midterste stykke (mellem Herlufsholmvej og 
Børglumvej) blev afsluttet ved, at vejlauget har fået 2.500 kr. fra 

NCC. Arne og Tine tager initiativ til at skabe en event, hvor vi 
opfordrer frivillige til at komme og hjælpe med lidt lugning mod 

dejligt socialt samvær og lidt forfriskninger.  
   

c. Beplantning foran Donners 

Marina skriver til Bent Donner og orienterer om, at grundet 
Vejlaugets finanser sker der ingen beplantning foran hans firma i år 

og erindrer ham samtidigt om, at der ikke må parkeres på 
vejlaugets grund. 

 

5. Veje, kloaker og fortove (fast punkt) 
a. Der igangsættes ingen ny vedligehold lige nu. 

 
6. Opfølgning på fortovsrunden 2013 

a. Der er rigtig, rigtig mange som har gjort et flot stykke arbejde for at 

passe fortovene/rendestenene – især efter modtagelsen af sedler. 
Ved bestyrelsens opfølgning blev det besluttet, at der ikke foretages 

yderligere opfølgning, idet der ingen steder er problemer med 
menneskers og vands fremkommelighed. 

 
7. Udestående punkter 

a. Materiale vedr. tinglysning af Herlufsholmvej synes ikke at kunne 

blive hentet ud af tinglysningssystemet. Ole undersøger 
problemstillingen.    

b. Erstatningssagen vedr. påkørsel af cikanen på Herlufsholmvej er 
endnu ikke afsluttet. Marina kontakter Hans Jørgen Nielsen, der 
fortsat arbejder med sagen. 

c. Der er ikke sket noget nyt vedr. udvikling af web side 
 

8. Evt. og fastlæggelse af næste møde (fast punkt) 
a. Ros fra bestyrelsen til festudvalget. Det var en meget velsøgt fest 

med ikke mindre end 160 deltagere. Vi håber, der er mange, som 

har lyst til at tage ideen op til næste år. 
b. Næste møde bliver: 22. oktober 2013 kl. 19.30 hos Marina. 


